
Protokół Nr  58/2021 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 16 listopada 2021 roku 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Szulc Igor – przewodniczący komisji 

2. Wronecki Tomasz– zastępca przewodniczącego komisji 

3. Szczęsna Ilona – członek komisji 

4. Świerkowski Marek – członek komisji 

Spoza komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Kuberska Anna -  Skarbnik Gminy  

4. Krystyna Guźlecka  - Inspektor ds. gospodarki odpadami 

5. Kilimiak Urszula – Inspektor ds. obsługi sekretariatu 

6. Radni Rady Gminy Dąbrowa Biskupia, zgodnie z listą obecności 

Porządek posiedzenia:          

1.Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2.Kontrola wykonania planowanych inwestycji na 2021 rok. 

3.Zamierzenia inwestycyjne na 2022 rok. 

4.Kontrola spływu opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi  za I półrocze 

2021 roku. 

5.Zakończenie. 

Ad 1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodniczący Komisji, radny Igor Szulc o godz.9.00 otworzył 

posiedzenie Komisji. Następnie powitał członków komisji, Przewodniczącą rady Gminy, 

Wójta Gminy oraz pracowników  Urzędu Gminy. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu.        

Ad  2. i Ad 3. Kontrola wykonania planowanych inwestycji w 2021 roku oraz zamierzenia 

inwestycyjne na 2022 rok. 

 Pani Anna Kuberska – Przedstawiła  materiał dotyczący dwóch powyższych tematów. 

Materiał stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 



Radny Marek Świerkowski - Co ze strażą? Kiedy strażacy mogą złożyć wniosek o 

dofinansowanie zakupu samochodu? 

Pani Anna Kuberska – Jeżeli gmina dofinansowuje zakup samochody strażackiego, to nie jest 

on własnością gminy a jednostki OSP, natomiast w naszych zadaniach jest utrzymanie 

gotowości bojowej i wszelkie naprawy, zakupy paliwa oraz ekwiwalent za wyjazdy jednostek 

jest w naszej gestii. 

Taki wniosek jednostka może złożyć w przyszłym roku, ale musi się określić jaki wkład 

posiadają, ile będzie kosztował taki samochód, co nie znaczy , że nie mogą ubiegać się o 

dofinansowanie i szukać sobie też na własną rękę  sponsorów. 

Radna Wiesława Posadzy – Czy jest zasadne utrzymywanie dwufazowości w świetlicy w 

Radojewicach ? Poza tym lampy jak świeciły w dzień w  Pieraniu tak świecą. Praktycznie całe 

Pieranie jest zaburzone, np. lampy zapalają się od 15-tej, następnie gasną w nocy , a potem 

zapalają się i świecą do ósmej rano. 

Radny Tomasz Wronecki – Ten przedstawiciel Enea Bydgoszcz, który gościł u nas na jednej z 

komisji w lutym wiele naobiecywał, a w zasadzie z niczego się nie wywiązał. Była mowa o 

nowych przekaźnikach. 

Wójt Gminy Marcin Filipiak – Może zorganizujmy spotkanie z przedstawicielami Enea 

Oświetlenie Bydgoszcz, oprócz dyrektora Pana Dariusza Boczkowskiego może też należałoby 

zaprosić Panią Michalinę Gurdak. 

Komisja nie miała więcej pytań do pracownika. 

Ad 4. Kontrola spływu opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi za I półrocze 

2021 roku. 

Pani Krystyna Guźlecka przedstawiła materiał dotyczący powyższego zagadnienia. 

Upomnienia oraz zawiadomienia o podwyższeniu stawki za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi są wysyłane z urzędu listem poleconym ze zwrotnym  potwierdzeniem odbioru, 

ponieważ zgodnie z ordynacją podatkową musimy mieć potwierdzenie otrzymania pisma od 

mieszkańca. 

Radny Igor Szulc – Gmina nie może mieć korzyści ani zysków za gospodarowanie odpadami? 

Wójt Gminy Marcin Filipiak – Powinniśmy się samofinansować. 

Radny Marek Świerkowski – Z tego zestawienia, które nam Pani przygotowała wynika, że 

jest tendencja wzrostowa jeżeli chodzi o zaległości w opłatach. Jaki jest koszt wysłania 

takiego zawiadomienia czy upomnienia, czy z pocztą mamy podpisaną jakąś umowę na 

przesyłki i usługi pocztowe ? 

Pani Krystyna Guźlecka – Koszty wysyłki nie są małe, staramy się też często wykorzystywać 

naszego pracownika, który robi odczyty wodomierzy, wówczas chociaż jakiś procent tych 

upomnień czy zawiadomień dostarczymy bez ponoszenia kosztów. 



Urszula Kilimiak – Corocznie zawieramy z Pocztą Polską umowę na okres jednego roku. Koszt 

wysłania listu poleconego ze zwrotnym potwierdzeniem odbioru to jest 8,50zł, natomiast 

koszt wysłania małego zwykłego  listu  to 3,30zł.       

Komisja nie miała więcej pytań do pracownika. 

Materiał stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Radny Marek Świerkowski – Zaprośmy może komendantów gminnego OSP i powiatowego 

Komendy Powiatowej  Państwowej Straży Pożarnej  na posiedzenie , niech nam przedstawią 

jak wyglądają sprawy bieżące , ich działalność choćby w kwestii usuwania plam na jezdni, 

zakupu środka do usuwania plam z jezdni a w ostatnim czasie dość często to się zdarzało.  

Tak samo Pan Boczkowski niech się ustosunkuje do kwestii poruszonych  na posiedzeniu 

komisji w dniu 2 lutego.  

Wnioski komisji: 

- zaprosić na posiedzenie  komisji np. w grudniu Pana Dariusza Boczkowskiego dyrektora 

Rejonu Oświetleniowego Bydgoszcz  ENEA Oświetlenie Sp. z o.o.  oraz Panią Michalinę 

Gurdak.  

- zaprosić Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej Pana Tomasza 

Kruczyńskiego oraz Komendanta Gminnego OSP  Pana Adama Staniszewskiego. 

Tematem będą sprawy bieżące dotyczące działalności. 

Ad  5. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodniczący Komisji , radny Igor Szulc 

podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 16 listopada 2021 r., godz. 12.15. 

Protokołowała:     Prowadzący posiedzenie 

Urszula Kilimiak      Igor Szulc 


